



IngDan 硬蛋

HATCH THE INTERNET OF THINGS

INGDAN, INC.

硬蛋創新

(Incorporated in the Cayman Islands with limited liability)

(於開曼群島註冊成立的有限公司)

(Stock Code: 400)

(股份代號：400)

NOTIFICATION LETTER 通知信函

Dear Shareholders,

Notification of publication of Environmental, Social and Governance Report of Ingdan, Inc. (the “Company”) for the year ended December 31, 2022 (the “2022 ESG Report”) on the Company's website

The Company hereby notifies you that the English and Chinese versions of the 2022 ESG Report are now available on the Company's website at www.ingdangroup.com and that of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited at www.hkexnews.hk (“**HKEXnews Website**”).

You may select the “Investor Relations” on the home page of the Company's website or browse through the HKEXnews Website.

Should you have any queries relating to any of the above matters, please send an email to ir@ingdan.com.

By Order of the Board

Ingdan, Inc.

KANG Jingwei, Jeffrey

Chairman, Executive Director and Chief Executive Officer

Shenzhen, the People's Republic of China, April 28, 2023

致各位股東：

於硬蛋創新（「本公司」）網站刊發本公司截至2022年12月31日年度的環境、社會及管治報告（「2022環境、社會及管治報告」）的通知

本公司現謹通知閣下，2022環境、社會及管治報告的英、中文版已登載於本公司網站www.ingdangroup.com及香港交易及結算所有限公司網站www.hkexnews.hk（「港交所網站」）。

請在本公司網站主頁選擇「投資者關係」或在港交所網站瀏覽有關文件。

如閣下對本函內容有任何疑問，請電郵至ir@ingdan.com。

承董事會命

硬蛋創新

主席、執行董事兼首席執行官

康敬偉

中華人民共和國深圳市，二零二三年四月二十八日